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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért veszik el a kiegészítő támogatást a 
legszegényebb településektől? Mely településeket érinti ez az intézkedés Veszprém 
megyében?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A  sajtóban  jelent  meg  az  a  hír,  miszerint  megvonják  a  kiegészítő  támogatást  azoktól  a
kistelepülésektől, ahol nem vetnek ki iparűzési adót. Csakhogy sok helyen nincs kit megadóztatni.

Egy kistelepülés jegyzője hívta fel a problémára a figyelmet, miszerint falujuk nem vetett ki helyi
iparűzési adót,  mert  nem működik náluk vállalkozás és nincs,  aki  fizesse.  Az alacsony adóerő-
képességükre tekintettel a korábbi években mindig kaptak kiegészítő támogatást, idén azonban az új
feltételek miatt nem kapnak majd. A Belügyminisztériumtól azt a választ kapták, ha egy településen
az  iparűzési  adó (IPA)  mértéke  nem ér  el  egy bizonyos  szintet,  akkor  megvonják  a  kiegészítő
támogatást.

2018-ban  367  olyan  település  volt,  ahol  nem  szabtak  ki  iparűzési  adót.  Az  elvonás  éppen  a
legszegényebb  falvakat  sújtja,  hiszen  rengeteg  olyan  település  akad  ahol,  ha  megszakadnának,
akkor sem tudnának iparűzési adót kivetni, mert egyszerűen nincs működő vállalkozás. Igaz van,
ahol azért nem szabnak ki ilyen terhet, hogy éppen ezzel csábítsák oda a vállalkozásokat, amelyek
így más módon hozhatnak hasznot a településnek (pl: munkahelyet teremt).

Mindezek miatt kérdezem Miniszter Úrtól:

Miért megint a legszegényebb településeket sújtják a kormány intézkedései?

Mennyi településtől (és konkrétan melyektől) vonják meg idén a kiegészítő támogatást ebben
a megyében?



Mekkora összegtől esnek el ezek a települések?

Tisztelettel várom pontos válaszát!

Budapest, 2019. január 14.

Bangóné Borbély Ildikó

országgyűlési képviselő

(MSZP)
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